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Ärende 16  Motion Kommunstyrelsens övergripande ansvar för beslut och remittering till andra 
nämnder gällande Svalnässkolan 

Kommunstyrelsen ska tillse att ärenden som kommunstyrelsen råder över även beslutas av 
kommunstyrelsen. Ingen beredning har skett varken i kommunstyrelsen eller produktionsutskottet 
över olika driftsformer 2019. Utbildningsnämnden blev helt överraskad över den information som 
som gavs föräldrarna vid mötet på Svalnässkolan den 2 oktober 2019 om ev 
verksamhetsöverlåtelse och den information som skolchefen gav från mötet vid 
utbildningsnämnden samma kväll. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott remitterade ärendet till utbildningsnämnden under 2019 för att 
utbildningsnämnden skulle bereda ärendet inför beslut den 5 februari 2020. Kommunstyrelsen 
borde även ha remitterat ärendet till fastighetsnämnden och tekniska nämnden. Kostnader för 
fastighetsanpassning och för trafikanpassningar har inte redovisats. 

Ingen beredning har skett i kommunstyrelsen under 2020 och 2021 över de juridiska och 
ekonomiska konsekvenser som verksamhetsöverlåtelsen medfört och fortfarande medför för 
kommunen. Det redovisas inte heller hur antalet skolplatser ska kunna minska i Djursholm då det 
beskrivs att ”förvaltningen ska hålla sin del av avtalet”. Elevverket har sitt tillstånd från 
Skolinspektionen som anger hur många skolplatser de får ha och som de tänker utnyttja. 

Miljöpartiet de gröna i Danderyd
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